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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro legislativu, veřejnou správu 

a transparentnost  ZHMP  
 

ZÁPIS z 2. jednání 
Výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

konaného dne 20. 4. 2023 ve 14:00 hod. 
Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Mgr. Kateřina Arnotová, Mgr. Ondřej Dušek, JUDr. Jaroslav Král, Mgr. Ondřej Lněnička, p. Apolena 

Ondráčková, LL.M., Mgr. Barbora Rázga, Mgr. Bara Soukup, JUDr. Jana Nowaková Těmínová, p. Martin 
Tománek, JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. 

Omluveni: Mgr. et Mgr. Vladan Brož, Ing. Patrik Nacher 
Hosté: podle prezenční listiny  
Jednání řídila: Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně Výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

(dále jen „předsedkyně výboru“)      
 

Text zahájení: 

Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně výboru, přivítala přítomné členy a hosty na 2. řádném jednání Výboru 
pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP (dále jen „výbor pro legislativu ZHMP“) v aktuálním volebním 
období. Konstatovala, že výbor pro legislativu ZHMP je usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. 

 

Schválený program: 
 

Bod Tisk Materiál Předkládá Přizvaní 

1.  Program jednání, zápis z předchozího zasedání 
a určení ověřovatele zápisu 

Mgr. Kateřina 
Arnotová, 
předsedkyně výboru 

 

2.  Tisk připravený k jednání Rady hl. m. Prahy dne 
24. 4. 2023: R-47685 k zpětvzetí návrhu zákona, 
kterým se mění zákon č. 219/2000 Sb., o majetku 
České republiky a jejím vystupování v právních 
vztazích, ve znění pozdějších předpisů, zákon 
č. 26/2000 Sb., o veřejných dražbách, ve znění 
pozdějších předpisů, a zákon č. 77/1997 Sb., 
o státním podniku, ve znění pozdějších předpisů 
 

Mgr. Kateřina 
Arnotová, 
předsedkyně výboru 

Mgr. Adam Zábranský, 
člen Rady hl. m. Prahy 
pro oblast majetku, 
transparentnosti 
a legislativy 

3.  Tisk připravený k jednání Rady hl. m. Prahy dne 
24. 4. 2023: R-47695 k revokaci usnesení 
Zastupitelstva hlavního města Prahy č. 1/10 
ze dne 3. 11. 2022 k pověření člena 
Zastupitelstva hl. m. Prahy v souvislosti s kauzou 
Dozimetr a prodejem pozemků v Lysolajích 

Mgr. Kateřina 
Arnotová, 
předsedkyně výboru 

Mgr. Adam Zábranský, 
člen Rady hl. m. Prahy 
pro oblast majetku, 
transparentnosti 
a legislativy 
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Bod Tisk Materiál Předkládá Přizvaní 

4.  K Jednacímu řádu komisí Rady HMP a Jednacímu 
řádu výborů Zastupitelstva HMP 

Mgr. Kateřina 
Arnotová, 
předsedkyně výboru 

Mgr. Adam Zábranský, 
člen Rady hl. m. Prahy 
pro oblast majetku, 
transparentnosti 
a legislativy 

5.  K Etickému kodexu členů komisí Rady HMP 
a členů výborů Zastupitelstva HMP, kteří nejsou 
zároveň členy Zastupitelstva HMP 

Mgr. Kateřina 
Arnotová, 
předsedkyně výboru 

Mgr. Adam Zábranský, 
člen Rady hl. m. Prahy 
pro oblast majetku, 
transparentnosti 
a legislativy 

6.  Regulace loterií na území hlavního města Prahy Mgr. Kateřina 
Arnotová, 
předsedkyně výboru 

p. Štěpán Weber, 
zástupce DPC MHMP 

7.  Informace ke změně v návrhu na volbu 
přísedících Městského soudu v Praze 

Mgr. Kateřina 
Arnotová, předsedkyně 
výboru 

Mgr. Pavel Štefaňák, 
ředitel ZIO MHMP 

8.  Různé Mgr. Kateřina 
Arnotová, předsedkyně 
výboru 

 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Program jednání, zápis z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

Předkladatelka: Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně výboru 
 
Předsedkyně výboru nejprve požádala o schválení zápisu z 1. jednání výboru pro legislativu ZHMP. Nikdo neměl 
námitky. Předsedkyně výboru dále představila návrh programu jednání a navrhla doplnit bod č. 2 Tisk připravený 
k jednání Rady hl. m. Prahy dne 24. 4. 2023: R-47685 k zpětvzetí návrhu zákona, kterým se mění zákon 
č. 219/2000 Sb., o majetku České republiky a jejím vystupování v právních vztazích, ve znění pozdějších předpisů, 
zákon č. 26/2000 Sb., o veřejných dražbách, ve znění pozdějších předpisů, a zákon č. 77/1997 Sb., o státním podniku, 
ve znění pozdějších předpisů, a bod č. 3 Tisk připravený k jednání Rady hl. m. Prahy dne 24. 4. 2023: R-47695 
k revokaci usnesení Zastupitelstva hlavního města Prahy č. 1/10 ze dne 3. 11. 2022 k pověření člena Zastupitelstva 
hl. m. Prahy v souvislosti s kauzou Dozimetr a prodejem pozemků v Lysolajích a požádala o schválení programu 
jednání. Mgr. Adam Zábranský konstatoval, že k doplněným bodům není třeba přijímat usnesení, neboť členové 
výboru pro legislativu ZHMP o nich nebyli předem informováni. Proběhla diskuse mezi p. Martinem Tománkem, 
Mgr. Ondřejem Lněničkou, Mgr. Barborou Rázgou a předsedkyní výboru o časovém limitu, obsahu i adresátech 
pro rozesílání podkladů k jednání výboru pro legislativu ZHMP, resp. připomínek členů výboru pro legislativu ZHMP 
k projednávaným bodům. K programu jednání nikdo neuplatnil další návrhy ani připomínky. 
 
Ověřovatelem zápisu z tohoto jednání byl určen Mgr. Ondřej Lněnička.  

Usnesení č. 6 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1. program jednání výboru pro legislativu ZHMP, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

2. zápis z 1. zasedání výboru pro legislativu ZHMP ze dne 21. 3. 2023, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 
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2. Tisk připravený k jednání Rady hl. m. Prahy dne 24. 4. 2023: R-47685 k zpětvzetí návrhu zákona, kterým se mění 
zákon č. 219/2000 Sb., o majetku České republiky a jejím vystupování v právních vztazích, ve znění pozdějších 
předpisů, zákon č. 26/2000 Sb., o veřejných dražbách, ve znění pozdějších předpisů, a zákon č. 77/1997 Sb., 
o státním podniku, ve znění pozdějších předpisů 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 

Tento bod programu představil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., který objasnil, že se jedná o zákonodárnou iniciativu 
předchozí členky Rady hl. m. Prahy pro oblast legislativy JUDr. Hany Kordové Marvanové, za účelem posílení 
postavení územních samosprávných celků při nabývání majetku státu s cílem, aby územní samosprávné celky měly 
reálnou možnost získat do svého vlastnictví od státu nemovité věci, které se nacházejí na jejich území a které 
potřebují pro plnění svých funkcí. Návrh zákona, kterým se mění zákon č. 219/2000 Sb., o majetku České republiky 
a jejím vystupování v právních vztazích, ve znění pozdějších předpisů, zákon č. 26/2000 Sb., o veřejných dražbách, 
ve znění pozdějších předpisů, a zákon č. 77/1997 Sb., o státním podniku, ve znění pozdějších předpisů, byl schválen 
Zastupitelstvem hl. m. Prahy a JUDr. Hana Kordová Marvanová byla pověřena předložit jej Poslanecké sněmovně ČR. 
K návrhu zákona obdrželo hl. m. Praha 2 negativní stanoviska vlády ČR a rovněž 2 negativní stanoviska 
Parlamentního institutu. Vláda ČR především vyjádřila pochybnost o souladu návrhu zákona s Ústavou ČR, neboť 
zasahuje do rovnosti subjektů a jejich vlastnického práva. Parlamentní institut neshledal návrh zákona v souladu 
právem EU, a to z důvodu absence důsledného zdůvodnění proporcionality a rizika poskytování nedovolené veřejné 
podpory. Na základě těchto stanovisek je Zastupitelstvu hl. m. Prahy navrhováno vzít podaný návrh zákona zpět. 
Daná otázka bude řešena jiným způsobem, a to komplexně ve spolupráci s dotčenými orgány státní správy tak, aby 
byla následná regulace pro všechny strany přínosná a akceptovatelná. 

P. Martin Tománek zmínil možnost projednat návrh zákona s některým z poslanců, neboť Poslanecká sněmovna ČR 
nevěnuje zákonodárné iniciativě krajů dostatečnou pozornost a bude-li návrh zákona z jednání nyní stažen, nebude 
již do konce volebního období projednán. Mgr. Adam Zábranský konstatoval, že preferuje návrh zákona spíše 
neformálně projednat s Ministerstvem financí; za jedinou reálnou cestu považuje, že předkladatelem návrhu zákona 
bude Ministerstvo financí. 

Mgr. Ondřej Lněnička požádal o upřesnění, jak by mělo znít usnesení výboru pro legislativu ZHMP a jaké byly hlavní 
výtky vlády ČR vůči návrhu zákona. Mgr. Adam Zábranský zopakoval, že nemá v úmyslu projednávaný bod předkládat 
ke schválení výboru pro legislativu ZHMP. JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., podrobněji upřesnil výtky vlády ČR. 

Mgr. Barbora Rázga vyjádřila souhlas s Mgr. Adamem Zábranským, pokud stanoviska vlády ČR byla negativní, měla 
by být zákonodárná iniciativa ponechána na resortním ministerstvu. 

Mgr. Ondřej Dušek se dotázal, zda nebylo možné návrh zákona předem s vládou ČR a Ministerstvem financí 
projednat předem, vyjádřil obavu o marně vynaložené finanční prostředky na zpracování návrhu zákona a současně, 
že se necítí kompetentní o dané věci hlasovat, neboť nemá k dispozici podklady. JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., upřesnil, 
že se nejedná o významné finanční prostředky, neboť návrh zákona byl sice zpracován JUDr. Hanou Kordovou 
Marvanovou v součinnosti s advokátní kanceláří, ale i s odborem legislativním a právním Magistrátu hl. m. Prahy 
a Komisí Rady Asociace krajů ČR pro veřejnou správu a legislativu. 

Mgr. Ondřej Lněnička vyjádřil obavu, že projedná-li danou otázku Zastupitelstvo hl. m. Prahy, bude usnesení výboru 
pro legislativu ZHMP na jeho příštím jednání již bezvýznamné. Mgr. Adam Zábranský zopakoval, že není nutné 
hlasovat a že výbor pro legislativu ZHMP by měl být následně zapojen do diskusí týkajících se návrhu zákona, 
resp. měl by být informován, jak hl. m. Praha v této záležitosti jedná. 

 

 

 

Usnesení č. 7 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  
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zpětvzetí návrhu zákona, kterým se mění zákon č. 219/2000 Sb., o majetku České republiky a jejím vystupování 
v právních vztazích, ve znění pozdějších předpisů, zákon č. 26/2000 Sb., o veřejných dražbách, ve znění 
pozdějších předpisů, a zákon č. 77/1997 Sb., o státním podniku, ve znění pozdějších předpisů 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

3. Tisk připravený k jednání Rady hl. m. Prahy dne 24. 4. 2023: R-47695 k revokaci usnesení Zastupitelstva hlavního 
města Prahy č. 1/10 ze dne 3. 11. 2022 k pověření člena Zastupitelstva hl. m. Prahy v souvislosti s kauzou Dozimetr 
a prodejem pozemků v Lysolajích 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 

Tento bod programu představil Mgr. Adam Zábranský. Zastupitelstvu hl. m. Prahy se předkládá revokace usnesení 
Zastupitelstva hl. m. Prahy, kterým byla JUDr. Hana Kordová Marvanová pověřena, aby ve spolupráci s ředitelem 
Magistrátu hl. m. Prahy, odborem legislativním a právním Magistrátu hl. m. Prahy, odborem právní podpory 
Magistrátu hl. m. Prahy a případnými právními zástupci hl. m. Prahy koordinovala právní pomoc v zájmu hl. m. Prahy 
a jím zřízených nebo ovládaných právnických osob v trestních, popř. občanskoprávních, řízeních týkajících se 
tzv. kauzy Dozimetr a prodeje pozemků v městské části Praha-Lysolaje, a dále aby pravidelně na jednání 
Zastupitelstva hl. m. Prahy předkládala informaci o průběhu těchto řízení a úkonech, které hl. m. Praha ve věci 
vykonalo. Mgr. Adam Zábranský shledává dvě možné alternativy – pověření převést na sebe jako člena Rady hl. m. 
Prahy pro oblast majetku, transparentnosti a legislativy či na ředitele Magistrátu hl. m. Prahy, který je zodpovědný 
za provedení auditů v dané záležitosti. 

Mgr. Lněnička vyjádřil souhlas s odebráním pověření JUDr. Haně Kordové Marvanové a s jeho převedením 
na Mgr. Adama Zábranského. Mgr. Adam Zábranský konstatoval, že přijatelné jsou obě varianty a že je připraven 
pověření přijmout. JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., doplnil, že předmětný tisk byl připravován ve spolupráci s ředitelem 
Magistrátu hl. m. Prahy. 

P. Martin Tománek požádal Mgr. Adama Zábranského, aby byl výbor pro legislativu ZHMP průběžně o dané 
záležitosti informován, resp. aby mu byla zasílána zmíněná informace. JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., upřesnil, 
že informace podle předmětného tisku bude pravidelně předkládána Zastupitelstvu hl. m. Prahy, tudíž bude výboru 
pro legislativu ZHMP k dispozici. 
 
Usnesení č. 8 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu hl. m. Prahy ke schválení převod pověření koordinovat právní pomoc v zájmu hl. m. Prahy a jím 
zřízených nebo ovládaných právnických osob v trestních, popř. občanskoprávních, řízeních týkajících 
se tzv. kauzy Dozimetr a prodeje pozemků v městské části Praha-Lysolaje a pravidelně na jednání Zastupitelstva 
hl. m. Prahy předkládat informaci o průběhu těchto řízení a úkonech, které hl. m. Praha ve věci vykonalo, 
z JUDr. Hany Kordové Marvanové na Mgr. Adama Zábranského 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

4. K Jednacímu řádu komisí Rady HMP a Jednacímu řádu výborů Zastupitelstva HMP 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Tento bod programu představila předsedkyně výboru. Konstatovala, že v úterý 18. 4. 2023 proběhlo vypořádání 
připomínek Mgr. Barbory Rázgy, Ing. Patrika Nachera a Mgr. Ondřeje Lněničky k návrhu Jednacího řádu komisí Rady 
HMP a Jednacího řádu výborů Zastupitelstva HMP. Hlasování per rollam nemá být do návrhu zařazeno. Ohledně 
možnosti využít videokonferenci nedošlo ke shodě. Mgr. Barbora Rázga s Ing. Patrikem Nacherem zastávají názor, 
že by měla být povolena v mimořádných situacích, Mgr. Ondřej Lněnička tuto možnost zcela vylučuje. Předsedkyně 
výboru akceptuje variantu, pokud s takovou možností souhlasí předseda komise Rady hl. m. Prahy či předseda 
výboru Zastupitelstva hl. m. Prahy. Ohledně jmenovitého hlasování rovněž nebyla konstatována shoda. Předsedkyně 
výboru navrhuje projednávaný bod přerušit a pokračovat v diskusích a koaličních jednáních. 
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Mgr. Adam Zábranský doplnil, že předmětné návrhy též předloží ke koaličním jednáním a s výsledkem výbor 
pro legislativu ZHMP obeznámí. 

 
Usnesení č. 9 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   s o u h l a s í  
s přerušením projednání tohoto bodu do příštího jednání výboru pro legislativu ZHMP 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

5. K Etickému kodexu členů komisí Rady HMP a členů výborů Zastupitelstva HMP, kteří nejsou zároveň členy 
Zastupitelstva HMP 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Tento bod programu představila předsedkyně výboru. Konstatovala, že byly vypořádány připomínky Mgr. Ondřeje 
Lněničky a že návrh vychází z Etického kodexu členů Zastupitelstva hlavního města Prahy, zpracovaného v roce 2011. 
 
Mgr. Adam Zábranský zdůraznil, že je velký zájem na tom, aby se etický kodex týkal i členů komisí Rady hl. m. Prahy 
a členů výborů Zastupitelstva hl. m. Prahy, kteří nejsou zároveň členy Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
Mgr. Ondřej Lněnička uvedl, že je vhodné zpracovat jednu vnitřní normu, dvojkolejnost je v tomto případě zbytečná. 
Vyplývá to ostatně i z Koaliční smlouvy o spolupráci v Zastupitelstvu hlavního města Prahy ve volebním období 
2022-2026 i z Protikorupční strategie hlavního města Prahy 2022-2027. 
 
Předsedkyně výboru vyjádřila souhlas se zpracováním jednoho materiálu věcně příslušným odborem Magistrátu 
hl. m. Prahy. Mgr. Ondřej Lněnička upřesnil, že zpracování materiálu by mělo proběhnout na základě podnětů 
poskytnutých výborem pro legislativu ZHMP. Předsedkyně výboru souhlasila a stanovila pro tento účel lhůtu do 
31. 5. 2023. 

 
Usnesení č. 10 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   s o u h l a s í  
s přerušením projednání tohoto bodu do příštího jednání výboru pro legislativu ZHMP 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

6. Regulace loterií na území hlavního města Prahy 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
 
Tento bod programu představila předsedkyně výboru. Konstatovala, že hl. m. Praze hrozí sankce, tudíž je nezbytně 
nutné se problematikou loterií na území hl. m. Prahy blíže obeznámit. 
 
P. Štěpán Weber, referent odvolacích agend odboru daní, poplatků a cen Magistrátu hlavního města Prahy, nejprve 
omluvil absenci ředitelky odboru daní, poplatků a cen Magistrátu hl. m. Prahy, a poté přednesl Informaci k regulaci 
hazardu, zpracovanou na žádost předsedkyně výboru. Informace obsahuje pojednání o regulaci obecně závaznou 
vyhláškou č. 14/2020 Sb. hl. m. Prahy, kterou se vymezují podmínky provozování hazardních her na území hlavního 
města Prahy, informativní přehled povolených hazardních her, pojednání o řešení finanční kompenzace městským 
částem za snížené inkaso jejich podílu na dani z technických hazardních her, nedostatky shledávané Úřadem 
pro ochranu hospodářské soutěže (zejména, že se „zafixoval“ stav provozování loterií na území hl. m. Prahy, 
nestanovila se objektivní, nediskriminační a předem známá kritéria pro výběr těchto míst, nenastavil se 
nediskriminační postup, podle kterého by se v předem stanovených lhůtách vyhodnocovaly žádosti případných 
nových zájemců, mohlo dojít k pozdější přeměně kasina na hernu, nebylo provozovatelům umožněno předem 
změnit charakter provozovny z herny na kasino, existují odlišné režimy regulace v jednotlivých městských částech, 
prostřednictvím obecně závazných vyhlášek hl. m. Prahy byli neodůvodněně znevýhodněni provozovatelé hazardních 
her, kteří hodlali provozovat hazardní hry na území městské části s nulovou tolerancí oproti městským částem, 
kde plošný zákaz stanoven nebyl), obecné úvahy o regulaci hazardních her obecně závaznou vyhláškou hl. m. Prahy 
(přes velké vynaložené úsilí s využitím právního poradenství má hl. m. Praha potíže se stanovením objektivních 
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a nediskriminačních kritérií pro výběr míst, které by nezvýhodňovaly provozovatele, kteří na daných místech 
již působí, oproti těm, kteří by zde působit chtěli; s omezením nejen počtu míst, ale i počtu herních prostor, 
které se na daných místech mohou nacházet; s nalezením vhodného mechanismu výběru v případě konkurence 
žádostí více  zájemců, který by byl funkční, transparentní, v souladu se zákonem o hazardních hrách 
a přezkoumatelný v rámci správního a soudního řízení; s nemožností nastavit kvalitativní kritéria; s nemožností podle 
stanoviska Úřadu pro ochranu hospodářské soutěže přihlédnout k názorům jednotlivých městských částí na regulaci 
hazardních her, u nichž jsou natolik odlišné, kategorické a zároveň dlouhodobě konsistentní, že jejich usouvztažnění 
a následné sjednocení podle požadavku dozorového orgánu, je v praxi nemožné). Závěr informace je, 
že za současného právního rámce považuje hl. m. Praha za nanejvýš obtížné prostřednictvím obecně závazné 
vyhlášky hl. m. Prahy regulovat hazardní hry jiným než plošným způsobem. 
 
Mgr. Ondřej Lněnička upozornil, že v případě jednoho správního řízení byl rozklad proti rozhodnutí Úřadu 
pro ochranu hospodářské soutěže podán Magistrátem hl. m. Prahy, resp. zmocněnou advokátní kanceláří 
(Rada hl. m. Prahy vzala úkon pouze na vědomí), ve druhém případě na základě rozhodnutí Rady hl. m. Prahy. 
JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., vysvětluje, že v prvním případě měla advokátní kancelář plnou moc k podání rozkladu, 
p. Štěpán Weber doplňuje, že v prvním případě hrozilo marné uplynutí lhůty pro podání rozkladu. 
 
Mgr. Ondřej Lněnička požádal, aby věcně příslušný odbor Magistrátu hl. m. Prahy obstaral pro výbor pro legislativu 
ZHMP předmětná usnesení Rady hl. m. Prahy. 
 
Mgr. Adam Zábranský uvedl, že klíčovou součástí problému je historická nulová tolerance hazardu v městských 
částech a že za nesprávnou považuje skutečnost, že v obecně závazné vyhlášce hl. m. Prahy jsou ukotvena místa, 
ve kterých mohou být provozovány herny; podle jeho názoru mají být umožněny změny, mají být umožněny veřejné 
soutěže. 
 
Mgr. Ondřej Lněnička podotknul, že považuje za vhodné seznámit se nejen s usneseními orgánů hl. m. Prahy, 
ale i se stenozáznamy z jednání, souhlasil, že adresná místa jsou jednoznačně nesprávná, a zdůraznil důležitost shody 
všech městských částí. 
 
Mgr. Barbora Rázga se dotázala, zda novela zákona o hazardních hrách regulaci obecně závaznými vyhláškami obcí 
řeší či nikoliv. P. Štěpán Weber odpověděl, že nikoliv. 
 
Mgr. Adam Zábranský konstatoval, že bude-li nějaký návrh, na kterém se výbor pro legislativu ZHMP shodne, bude 
možné jej projednat i na Zastupitelstvu hl. m. Prahy. 
 
Mgr. Ondřej Lněnička navrhl, aby věcně příslušný odbor Magistrátu hl. m. Prahy na základě požadavků výboru 
pro legislativu ZHMP prostřednictvím předsedkyně výboru a odboru legislativního a právního Magistrátu hl. m. Prahy 
zpracoval návrh. 
 
Mgr. Adam Zábranský upřesnil, že věcně příslušný je odbor daní, poplatků a cen Magistrátu hl. m. Prahy, tudíž tento 
odbor by měl zpracovávat návrh ve spolupráci s odborem legislativním a právním Magistrátu hl. m. Prahy. 
 
Předsedkyně výboru shrnula, že odbor daní, poplatků a cen Magistrátu hl. m. Prahy na základě stanovisek výboru 
pro legislativu ZHMP předložených do jednání výboru pro legislativu ZHMP v červnu 2023 ve spolupráci s odborem 
legislativním a právním Magistrátu hl. m. Prahy zpracuje návrh. 
 
Mgr. Ondřej Lněnička upozornil na časovou tíseň, předsedkyně výboru stanovila lhůtu pro stanoviska do 10. 5. 2023. 

Usnesení č. 11 

Výbor pro legislativu ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

lhůtu do 10. 5. 2023 pro zpracování stanovisek členů výboru pro legislativu ZHMP pro úpravu regulace 
hazardních her na území hlavního města Prahy 

přijato jednomyslně, pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0 

7. Informace ke změně v návrhu na volbu přísedících Městského soudu v Praze 

Předkladatelka: předsedkyně výboru 
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Tento bod představil Mgr. Pavel Štefaňák a uvedl, že Městský soud v Praze nedoporučil volbu jednoho z kandidátů, 
tento kandidát byl tudíž vyřazen. 

8. Různé 

Mgr. Ondřej Lněnička upozornil na případ městské části, ve které bylo o majetkových záležitostech na zastupitelstvu 
hlasováno tajně, varoval před takovým způsobem hlasování na Zastupitelstvu hl. m. Prahy a současně podal podnět, 
aby byla daná skutečnost řešena ve Statutu hlavního města Prahy. 

 
Mgr. Kateřina Arnotová, předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání v 16.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
Ověřil: Mgr. Ondřej Lněnička 
Zapsal: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D., tajemník výboru   

Mgr. Kateřina Arnotová 
předsedkyně výboru  

 
 

JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. 
tajemník výboru 

 
 
 


